



Catholic Relief Service (CRS)/Chad/Sudan Program Request for Quotation for Road Transportation Services

RFQ Reference No.: RFQ No. CRS-SD3810

SECTION 1: REQUEST FOR QUOTATION (RFQ):

Catholic Relief Services Sudan Program, hereinafter referred to as CRS, kindly requests your quotation for the provision of goods, works and/or services as detailed in Annex 1 of this RFQ.

This Request for Quotation comprises of the following documents:

- Section 1: This request letter
- Section 2: RFQ Instructions
- Annex 1: Terms of Reference
- Annex 2: Quotation Submission Form
- Annex 3: Technical and Financial Offer
- Annex 4: General Conditions of Contract for Services

When preparing your quotation, please be guided by the RFQ Instructions and data. Please note that quotations must be submitted using Annex 2: Quotation Submission Form and Annex 3 Technical and Financial Offer, by the method, date and time indicated.

It is your responsibility to ensure that your quotation is submitted on or before the deadline. Quotations received after the submission deadline, for whatever reason, will not be considered for evaluation.

All CRS vendors are required to comply with CRS' Supplier Code of Conduct and Safeguarding Policy, and other applicable CRS' and donor's rules and regulations.

We look forward to receiving your quotations.

Thank you,



Catholique Relief Service (CRS)/Programme Tchad/Soudan Demande de devis pour des services de transport routier

Demande de devis Numéro de référence : RFQ No. CRS-SD3810

SECTION 1 : DEMANDE DE DEVIS (RFQ)

Le programme du Secours Catholique au Soudan et au Tchad, ci-après dénommé CRS, vous demande de bien vouloir lui soumettre un devis pour la fourniture de biens, travaux et/ou services tels que détaillés à l'annexe 1 de la présente demande de devis.

Cette demande de devis comprend les documents suivants :

- Section 1 : Cette lettre de demande
- Section 2 : Instructions pour la demande de devis
- Annexe 1 : Termes de référence
- Annexe 2 : Formulaire de soumission de devis
- Annexe 3 : Offre technique et financière
- Annexe 4 : Conditions générales du contrat de services

Lors de la préparation de votre devis, veuillez vous référer aux instructions et aux données de la demande de devis. Veuillez noter que les devis doivent être soumis à l'aide de l'annexe 2 : Formulaire de soumission de devis et de l'annexe 3 Offre technique et financière, selon la méthode, la date et l'heure indiquées.

Il est de votre responsabilité de vous assurer que votre devis est soumis au plus tard à la date limite. Les devis reçus après la date limite de soumission, quelle qu'en soit la raison, ne seront pas pris en compte pour l'évaluation.

Tous les fournisseurs de CRS sont tenus de se conformer au Code de conduite des fournisseurs et à la Politique de protection de CRS, ainsi qu'aux autres règles et réglementations applicables de CRS et des donateurs.

Nous attendons avec impatience de recevoir vos devis.

Merci,